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Na proSbq os6b starszych, czesto schorowanych wnioskujq o utworzenie

dodatkowo dw6ch punkt6w porad prawno-obywatelskich na Michelinie

i Zawi6lu. Te dwa osiedla na obrze2ach miasta takowych punkt6w nie

posiadajq, a moina by do tego celu wykorzystad istniejqce jui budynki

instytucji miejskich.

Proszq o informacjq czy miasto korzysta iw jakim zakresie z klauzuli

spotecznych przy organizacji przetarg6w w zam6wieniach publicznych.

Proszq o dane za rok2OIT i 2018.

W zwiqzku z trwajqcq modernizacjq sieci kanalizacji sanitarnej na odcinku

ul. Falbanka do koica odcinka leSnego alei Jana Pawfa ll , co wiq2e siq

z odtworzeniem Scieiki rowerowej wnosze o moiliwoS6 poszerzenia

wspomnianej Scie2ki o pas dla pieszych. Na Scie2ce czqsto dochodzi do

konflikt6w i drobnych kolizji pomiqdzy rowerzystami a pieszymi czqsto

poruszajqcymi siq z w6zkami z mafymi dzie6mi. Dobudowanie

dodatkowego pasa dla pieszych poprawilo by w spos6b znaczny komfort

oraz bezpieczeristwo uiytkownik6w zar6wno rower6w jak i pieszych.

Na wnioski mieszkafc6w proszq o utwardzenie kr6tkiego odcinka ulicy

Parafialnej tqczqcej ulicq Parkowq i Pszczel4. Ten kr6tki odcinek jest tei
wykorzystywany przez mieszkadc6w jako parking przy pobliskim ko6ciele.

Jego utwardzenie poprawi bezpieczefstwo i komfort uiytkownik6w ulicy

i kierowc6w.



Mieszkaficy ul. Micheli6skiej proszE o zainstalowanie urzqdzeri

sporvalniajqcych ruch kolowy. Ta ulica nie posiada chodnika oraz Scieiki

rowerowej co mo2e doprowadzid do tragicznych zdarzefr przez

rozpqdzone pojazdy.

Mieszkaricy nieutwardzonego odcinka ul. Konopnickiej proszq

o wykonanie nawierzchni bitumicznej tak jak w pozostafej czqSci tej

drogi.

Proszq o wymianq chodnika i zdegradowanych krawqinik6w przy jezdni

w ulicy Szkolnej. Jest to szczeg6lnie uciqiliwe dla dzieci poruszajqcych siq

do szkoty w centralnym punkcie osiedla.

Proszq o pofo2enie nawierzchni bitumicznej na ulicy Koralowej

w Michelinie. To dziatalnie konieczne jest w tym roku poniewa2 ulica ma

ju2 podbudowq iwymaga tylko samej nakladki bitumicznej'

g. Mieszkaficy ul. PCK oraz inni uiytkownicy tej drogi skar2q siq na wyboje

w jezdni odsfaniajqce przedwojenna podbudowq z bruku' Najwiqcej tych

ubytk6w wystqpuje od strony Parku tokietka.

zwiqzku z utrzymujqcymi sig od wielu lat wysokimi cenami na stacjach

benzynowych w naszym mieScie , w imieniu mieszkaic6w wnioskujq

uruchomienie miejskiej stacji benzynowej przy jednej ze sp6fek

komunalnych. Wysokie ceny paliw we Wtoctawku majq znamiona zmowy

nowej wia6cicieli stacji benzynowych i nie tylko, w moim przekonaniu

manie tych praktyk monopolistycznych bqdzie mo2liwe

kurencyjne ceny, jakie moie zaproponowad miasto

ie swojego punktu sprzedaiY.
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